

Antrag auf Zustimmung des Studierendenparlaments zur Ausgabe von max. 8.000 Euro für die hochschulpolitische Aktionswoche

Der AStA möchte im November eine hochschulpolitische Aktionswoche durchführen. Ziel dieser Woche ist, den Studierenden die Hochschulpolitik durch verschiedene Aktionen näher zu bringen. Als Beispiel können hier Social-Media-Beiträge zur Aufklärung, Stand mit Infomaterial und anreizenden Goodies, sowie verschiedene Vorträge und/oder Diskussionsrunden von externen Referent:innen. Themen könnten dafür Bildungsungerechtigkeit oder Rechtsextremismus in Dortmund sein. Damit wir weiterplanen können, müssen die Referent:innen gesucht und gebucht werden. Da das ohne die finanziellen Mittel nicht geht, bittet der AStA das StuPa um eine Genehmigung bis zu 8.000 Euro dafür auszugeben. Wichtig ist hierbei zu erwähnen, dass es hier um einen Maximalbetrag handelt. Alles was günstiger möglich ist, werden wir günstiger umsetzen.

Beschlussvorlage: Das Studierendenparlament stimmt der Ausgabe von bis zu 8.000 Euro für die hochschulpolitische Aktionswoche zu.

	Kosten
Drucksachen <ul style="list-style-type: none">• Plakate für Litfaßsäulen, Laternen und Kundenstopper (→ Werbung)• Programmübersicht• PVC-Banner (→ langfristige Anschaffung)	Max. 500 Euro
Goodies für Glücksrad <ul style="list-style-type: none">• Vegane Süßigkeiten• Sticker• Kaffebecher• Jutebeutel	Max. 1.000 Euro
Verpflegung (für Vorträge, Gesprächsrunden etc.) <ul style="list-style-type: none">• Getränke, Chips und Popcorn	Max. 1.500 Euro
Externe Referent:innen	Max. 5.000 Euro
Gesamt	Max. 8.000 Euro

Application for approval by the student parliament to spend a maximum of 8,000 euros on the university political action week

The AStA would like to organise a university policy action week in November. The aim of this week is to familiarise students with university politics through various activities. Examples include social media posts to raise awareness, a stand with information material and attractive goodies, as well as various lectures and/or discussion panels by external speakers. Topics could include educational injustice or right-wing extremism in Dortmund. Speakers need to be found and booked so that we can continue planning. As this is not possible without the financial means, the AStA is asking the StuPa for authorisation to spend up to 8,000 euros on this. It is important to mention that this is a maximum amount. Anything that is possible at a lower cost will be realised at a lower cost.

Proposed resolution: The student parliament approves the expenditure of up to 8,000 euros for the university policy action week.

	Costs
Printed matter <ul style="list-style-type: none"> • Posters for advertising pillars, lanterns and customer stoppers (□ advertising) • Programme overview • PVC banner (long-term purchase) 	Max. 500 Euro
Goodies for wheel of fortune <ul style="list-style-type: none"> • Vegan sweets • stickers • Coffee mug • Jute bags 	Max. 1.000 Euro
Catering (for presentations, discussion rounds etc.) <ul style="list-style-type: none"> • Drinks, crisps and popcorn 	Max. 1.500 Euro
External speakers	Max. 5.000 Euro
Total	Max. 9.000 Euro